

## Road Work Along Cyberport Road by Hong Kong Electric 香港電燈之數碼港道道路工程

## DETAILS 詳情:

Service Centre was informed by the Hong Kong Electric ("HKE") that the rectification work of the road surface at Cyberport Road near Information Crescent (shown in green color at below pic) will commence on 28 July 2025 (Monday) and expected to be completed on 11 August 2025 (Monday).

Please note that noise and dust might be generated during the excavation work. During the course of work, the road will be partially fenced off, while the pedestrian walkway and the road can still be passed through. The HKE will adopt remedial measures to minimize disturbances to residents.

Service Centre will continue to liaise with the HKE to provide the latest updates in order to minimize disturbances to residents. Should you have any enquiries regarding this project, you may contact us or Hong Kong Electric's 24-hour hotline at 2814 3443.

## Thank you for your attention.

服務中心接獲通知,香港電燈將於 2025 年 7 月 28 日 (星期一) 數碼港路近資訊道進行路面整修工程(下圖 綠色部分),預計 2025 年 8 月 11 日 (星期一)完成。

各住戶請留意有關工程將產生噪音及灰塵,工程期間,部分車路將會被圍封,而行人路及車路仍可如常使用。香港電燈將採取相應的緩解措施,以減少施工期間可能對各住戶的影響。

服務中心將會繼續與香港電燈保持聯絡,以了解工程最新進展以減低對住戶的影響。如對工程有進一步查 詢,請與我們聯絡或致電香港電燈 24 小時熱線 2814 3443。

敬希垂注!

